



### **Denmark ratifies the Agreement that establishes the EU-LAC Foundation as an International Organisation**

On August 13<sup>th</sup>, the Kingdom of Denmark deposited its instrument of ratification of the Constitutive Agreement that establishes the EU-LAC Foundation as an International Organisation.

With this ratification, the Kingdom of Denmark becomes the 24<sup>th</sup> member state of the European Union to ratify the Agreement, testifying its recognition of the Foundation's new status to more significantly accomplish the objectives and mandates its members entrusted it with.

To this day, 42 members of the EU-LAC International Foundation have realised the deposit of the corresponding ratification instrument, thus attesting its commitment to promoting the partnership between Latin America, the Caribbean and the European Union.

Since the entry into force of the Constitutive Agreement on May 17<sup>th</sup> in 2019, the Foundation operates as an international organisation, as intended by the Heads of State and Government of the 60 Member States of the European Union, Latin America and the Caribbean, and of the European Union itself.

The Foundation has been based in Hamburg, Germany, since 2011.

...

### **Dinamarca ratifica el Acuerdo que establece la Fundación EU-LAC como Organización Internacional**

El 13 de Agosto, el Reino de Dinamarca depositó su instrumento de ratificación del Acuerdo Constitutivo que establece la Fundación EU-LAC como Organización Internacional.

Con esta ratificación, el Reino de Dinamarca se convierte en el 24º estado miembro de la Unión Europea en ratificar el Acuerdo, atestiguando así su reconocimiento al nuevo estatus de la Fundación que le permite cumplir de manera más significativa los objetivos y mandatos que le han sido encomendados por sus Miembros.

Hasta la fecha, 42 miembros de la Fundación Internacional EU-LAC han realizado el depósito del instrumento de ratificación correspondiente, resaltando su compromiso con la promoción de la asociación entre las regiones de América Latina, el Caribe y la Unión Europea.

Desde la entrada en vigor del Acuerdo Constitutivo el 17 de mayo de 2019, la Fundación opera como una organización internacional, tal y como pretendieron los Jefes de Estado y de Gobierno de los 60 Estados miembros de la Unión Europea, América Latina y el Caribe, y de la propia Unión Europea.

La Fundación tiene su sede en Hamburgo, Alemania, desde 2011.